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Redaktorka:  

Petržalka renovuje ako na bežiacom páse. Po obnove Sadu Janka Kráľa sa tentoraz púšťa do 
revitalizácie športovísk. Tisíce eur našla mestská časť ešte z minuloročného rozpočtu.  

Športoviská na Rovniankovej a Gwerkovej zhltnú približne 40 000 eur. Veľkú časť z týchto 
prostriedkov si vyžiada rozsiahla rekonštrukcia asfaltového povrchu a betónového podkladu. Ihriská 
vybavia zariadením pre basketbal, volejbal a nohejbal. Pribudnúť by mali aj lavičky a koše pre 
divákov."  

Mária GREBEŇOVÁ- LACZOVÁ, hovorkyňa Petržalky:  

"Petržalka by rada postupne revitalizovala aj ostatné športoviská. Všetko, samozrejme, závisí na 
finančných prostriedkoch. Vlani sme však už vyčlenili 20 000 eur na atletickú dráhu športového areálu 
Základnej školy na Budatínskej ulici. Radi by sme čo najskôr túto investíciu chceli zrealizovať. Ale 
keďže sa dostavba celého areálu viaže najmä na časti, ktoré má dokončiť miestny športový klub Iskra 
Petržalka, teda tenisové ihrisko, malé futbalové ihrisko, volejbalové ihrisko, nemôžeme ešte začať 
v zmysle plánov s dokončením atletickej dráhy."  

Redaktorka:  

"Petržalská samospráva má spracovaný pasport športovísk. Miestny Podnik verejnoprospešných 
služieb ho nedávno aktualizoval podľa ich súčasného technického stavu. Na základe pasportu 
športovísk, odborného posúdenia a požiadaviek občanov, poslanecká pracovná skupina určená 
miestnym zastupiteľstvom vyberie ďalšie ihriská na revitalizáciu."  

 


